
    

 
 

   

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

Ας κάνω τώρα εξάσκηση…  
  

1. Φτιάχνω ρήματα σε –ωνω και –ευω από τα παρακάτω ουσιαστικά. 
 

 

δύναμη  θυμός  

κουρέας  κλέφτης  

πληρωμή  χορός  

φυτό  τέλος  

καρφί  μάγειρας  

ταξίδι  σεβασμός  

φούσκα  σίδερο  
 

 

2. Συμπληρώνω τα ρήματα παγώνω, πιστεύω στον Ενεστώτα και στον Παρατατικό. 
 

ΕΝΕΣΤΩΤΑΣ ΠΑΡΑΤΑΤΙΚΟΣ ΕΝΕΣΤΩΤΑΣ ΠΑΡΑΤΑΤΙΚΟΣ 

εγώ  παγώνω  εγώ πιστεύω  

    

     

    

     

    

 

ONOMA: ________________________ 
 

Τα ρήματα που τελειώνουν 

σε –ώνω γράφονται με 

ωμέγα (ω).        
 

π.χ. τεντώνω, ξηλώνω, 

απλώνω, βιδώνω, στεγνώνω 
 

 
 

 

 

Τα ρήματα που τελειώνουν σε    

–εύω γράφονται με ευ.        
 

π.χ. κουρεύω, μαγειρεύω, 

κλαδεύω, κοροϊδεύω 
 

ΕΞΑΙΡΟΥΝΤΑΙ και γράφονται 

με β τα: κλέβω, σέβομαι 
 

 

 


